

Nuo sausio 1-osios keičiasi socialinių išmokų dydžiai.

Išmoka vaikui didėja iki 60,06 Eur (buvo 50,16 Eur).

Nėščiai moteriai, pagal Ligos ir motinystės socialinio draudimo įstatymą neturinčiai teisės gauti motinystės išmokos, likus 70 kalendorinių dienų iki numatomos gimdymo datos skiriama 250,77 Eur (buvo 76 Eur) dydžio vienkartinė išmoka.

Papildoma išmoka vaikui 40,17 Eur (buvo 20,14 Eur) skiriama šiais atvejais:

- neįgaliam vaikui (iki 18 metų arba kol nepilnametis pripažįstamas emancipuotu ar sudaro santuoką);
- jei vienas gyvenantis ar kartu gyvenantys žmonės augina/globoja 3 ir daugiau vaikų;
- jei kartu gyvenančių asmenų vidutinės mėnesio pajamos vienam žmogui yra mažiau kaip 250 Eur;
- jei kartu gyvenantieji gauna socialinę pašalpą.

Be to, nuo sausio 1 dienos padidėjus bazinei socialinei išmokai iki 39 Eur (buvo 38 Eur) didėja ir kitos socialinės išmokos: vienkartinė išmoka vaikui, išmoka privalomos pradinės karo tarnybos kario vaikui, globos (rūpybos) išmoka ir jos tikslinis priedas, išmoka įsivaikinus vaiką ir kt.

Įsigaliojus pokyčiams tiems, kas jau gauna socialines išmokas, iš naujo teikti prašymų nereikia. Nereikia kreiptis ir neįgalių vaikų tėveliams – Socialių reikalų skyrius pats perskaičiuos išmokas.

Didesnius vaiko pinigus tėvai/globėjai gaus vasario mėnesį – už sausį.

